
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vysoká pri Morave                 

č. 5/2024, konaného dňa 05.09.2024  

 

Dátum a čas zasadnutia: 05.09.2024, začiatok o 16,00 hodine    

Miesto zasadnutia: Zasadačka Obecného úradu Vysoká pri Morave  

Prítomní : viď prezenčná listina 

Starosta obce :                    Mgr. Andrej Dvoran 

Poslanci :                      Pavol Blaha, Marián Kohút, Milan Lapčík, Marián Malcher, 

Beáta Miškolciová, Silvia Novoveská, Ing. Hana Tomečková, 

Ing. Elena Vinceková  

Hlavná kontrolórka obce : Ing. Zdenka Bothová – ospravedlnená z neúčasti   

Zapisovateľka :                  Hana Malcherová, 

Členovia komisií:   František Bobák, Doc. Ing. Miroslav Kopča, PhD., Ing.Ferdinand 

  Kováč,  Mgr. Daniel Prokop, Mgr. Andrea Kršková  

                                            

Program : 

1.  Otvorenie zasadnutia – starosta obce 

2.  Schválenie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.  Kontrola uznesení  

5.  Informácia o činnosti starostu obce od 02.07.2024- 05.09.2024 

6.  Informácia o činnosti komisií od 02.07.2024- 05.09.2024 

7.  Interpelácia poslancov 

8.  Pripomienky a návrhy poslancov 

9.   Hospodárenie obce k 30.06.2024 

10.       Úprava rozpočtu č.1 

11.  Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ  

12.  Rôzne 

13.  Záver 

 

1/  Otvorenie zasadnutia 

Po vykonanej prezentácii poslancov zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej aj „OcZ“) 

vo Vysokej pri Morave otvoril a viedol starosta obce Vysoká pri Morave Mgr. Andrej 

Dvoran so začiatkom o 16,00h. Starosta prítomných privítal a skonštatoval, že zasadnutie 

obecného zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením § 13 ods.4 písm. a) Zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné 

zastupiteľstvo sa zišlo v počte prítomných 8 poslancov z celkového počtu 9, p. poslanec 

Dušan Dvoran sa ospravedlnil z neúčasti a zasadnutie je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

 

 



2./ Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva   

Starosta obce oboznámil prítomných s hore uvedeným návrhom programu zasadnutia OcZ. 

V rámci tohto bodu neboli prednesené žiadne doplňujúce, ani pozmeňujúce návrhy a o 

programe sa hlasovalo tak ako bol starostom obce navrhnutý, v súlade so zákonom vopred 

zverejnený na úradnej tabuli obce a na tomto zasadnutí odprezentovaný. 

 

Uznesenie číslo 59/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje predložený program zasadnutia 

bez pripomienok, dodatkov a zmien.  

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania bol prijatý v navrhovanej a zverejnenej 

podobe. 

 

3./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a určenie návrhovej komisie  

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhuje poslancov OcZ Ing. Hanu Tomečkovú  

a p. Mariána Kohúta, za zapisovateľku určuje pracovníčku obce p. Hanu Malcherovú.  

 

Uznesenie číslo 60/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave určuje za overovateľov zápisnice zo 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva poslancov Ing. Hanu Tomečkovú a p. Mariána Kohúta, 

za zapisovateľku pracovníčku obce p.Hanu Malcherovú.    

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

Starosta vyzval trvalú návrhovú komisiu v zložení poslancov Pavol Blaha, Marián Malcher 

a Ing. Elena Vinceková, aby sa ujali svojej funkcie a sledovali priebeh rokovania a 

predkladali návrhy na uznesenie. 

V rámci tohto bodu dal starosta obce slovo riaditeľovi ZŠ Vysoká pri Morave p. Mgr. 

Danielovi Prokopovi, ktorý sa z pracovných dôvodov nemôže dlhšie zdržať na zasadnutí 

OcZ a ktorý v krátkosti prítomných informoval o činnosti Základnej školy Vysoká pri 



Morave a zahájení nového školského roka. Prítomní zobrali informáciu na vedomie.   

 

4./ Kontrola uznesení  

Bod č. 4 uviedol starosta obce a dal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Zdenke Bothovej, 

ktorá prítomných informovala o stave plnenia uznesení. Konštatovala, že uznesenia z 

Obecného zastupiteľstva vo Vysokej pri Morave zo dňa 03.07.2024 boli v zákonnej lehote 

zverejnené, uznesenia terminované ku dňu 02.09.2024 sú splnené a dlhodobé sa priebežne 

zabezpečujú. Písomná správa o kontrole uznesení bola všetkým poslancom vopred doručená 

a na zasadnutí hlavnou kontrolórkou odprezentovaná. Starosta obce požiadal návrhovú 

komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.  

 

Uznesenie číslo 61/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie správu hlavnej 

kontrolórky o plnení uznesení prijatých na obecnom zastupiteľstve vo Vysokej pri Morave 

dňa 03.07.2024, že tieto uznesenia terminované ku dňu 02.09.2024 sú splnené a dlhodobé sa 

priebežne zabezpečujú. 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

5./ Informácia o činnosti starostu obce za obdobie od 03.07.2024 – 05.09.2024 

Starosta obce informoval prítomných o svojej činnosti za uvedené obdobie. Činnosti, ktoré 

boli odprezentované v správe starostu a vyžadujú si schvaľovanie Obecným zastupiteľstvom 

budú samostatne prerokované v bode 12./ Rôzne tohto zastupiteľstva. Správa o činnosti 

starostu za uvedené obdobie tvorí samostatnú súčasť materiálov zo 4.zasadnutia OcZ. 

Poslanci zobrali správu o činnosti starostu obce na vedomie.    

 

6./ Informácia o činnosti komisií za obdobie od 03.07.2024 – 05.09.2024 

Písomné správy o činnosti jednotlivých komisií prítomným predniesli predsedovia 

jednotlivých komisií. Činnosti, ktoré boli odprezentované v správe komisií a vyžadujú si 

schvaľovanie Obecným zastupiteľstvom budú samostatne prerokované v bode  č.12./ Rôzne 

tohto zastupiteľstva. Zápisnice z komisií tvoria samostatnú súčasť materiálov zo 4. 

zasadnutia OcZ. Poslanci zobrali správy o činnosti jednotlivých komisií na vedomie.  

 

V rámci tohto bodu dal starosta obce slovo Ing. Arch. Van Jarinovi a p. Maspoustovi, ktorí 

predstavili a odprezentovali projekt Kultúrneho domu a zateplenia základnej školy.  



7./ Interpelácia poslancov 

 

V rámci tohto bodu boli vznesené nasledovné kvalifikované otázky zo strany poslancov.  

p. poslanec Milan Lapčík interpeluje starostu obce či poslal dopyt na Povodie Moravy, resp.  

Slovenský vodohospodársky podnik k oprave hrádze v našej obci a či a kde poslali žiadosť 

o financovanie opravy. Starosta odpovedal, že sa bude v danej veci informovať na SVP, š.p. 

p. poslanec Milan Lapčík interpeluje starostu obce, či bola vyzvaná firma Galmond, ktorá 

bude realizovať výstavbu RD na Zohorskej ceste ku koseniu zaburinených plôch. Starosta 

informoval, že firme bude zaslané upozornenie, resp. výzva.   

p. poslankyňa Ing. Hana Tomečková interpeluje starostu ohľadom termínu otvorenia stánku 

rýchleho občerstvenia a zmrzliny na Námestí oslobodenia firmou Retro Trade a.s., Samir. 

Starosta informoval, že predchádzajúci nájomca neplatil za dodávku elektriny a preto sa 

súčasný nájomca t.č. nemôže pripojiť a prevádzku otvoriť.        

p. poslanec Milan Lapčík interpeluje starostu obce, aby obce prijala VZN ohľadom 

parkovania v obci. p. poslanec Marián Kohút vyhľadá a pripraví návrh VZN podľa ktorého 

budú poslanci prijímať uznesenie.   

 

Ďalšie kvalifikované otázky v rámci tohto bodu neboli vznesené. 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 62/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave berie na vedomie  

- Podanú správu o činnosti starostu obce za obdobie od 03.07.2024 – 05.09.2024 

- Podané správy predsedov komisií o činnosti za obdobie od 03.07.2024 – 05.09.2024 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

8./ Pripomienky poslancov  

- p. poslanec Pavol Bláha upozornil na rozbitú vodovodnú šachtu na Námestí oslobodenia. 

Starosta prisľúbil okamžitú nápravu.   

- p. poslanec Marián Malcher navrhuje odstrániť kamenný múr- bývalé stojisko na 

kontajneri v parku sv. Jána, nakoľko už neplní svoj účel a v danom mieste sa hromadí 

odpad. Ďalej p. poslanec Marián Malcher žiada, aby boli vyzvaní majitelia áut a vrakov, 

odstavených v obci (zaparkované auto v križovatke pri Sv. Floriáne a pri zdravotnom 

stredisku), aby si tieto z verejných priestorov odstránili a ďalej navrhuje, aby obce dala 



vyrobiť nálepky „Parkujete nesprávne“.            

- p. poslanec Marián Kohút upozorňuje na dieru v plote na cintoríne a či sa plánuje oprava 

plotu. Starosta informuje, že v dohľadnej dobe sa kompletná oprava plota robiť nebude, ale 

diera bude zacelená.  

- p. poslanec Milan Lapčík navrhuje, aby sa brána na cintoríne od p. Kadnára zamykala. 

Starosta informuje, že sa zabezpečí uzamykanie všetkých brán na cintoríne.     

- p. poslanec Marián Kohút sa informuje, kedy sa osadí pôvodná elektrická brána zo školy 

do škôlky. Starosta informuje, až keď ju školník dokončí. Ďalej p. poslanec upozorňuje, že 

svietidlá na Stromovej ulici nie sú všetky LED. Starosta informuje, že LED osvetlenie sa 

dokončí.  

- p. poslanec Marián Kohút žiada o osadenie informačnej tabule k zdravotnému stredisku. 

- p. poslanec Marián Kohút informoval o nočnom incidente - bitke, ľudia majú podozrenie, 

že ide o osoby bývajúce v ubytovni v areáli bývalého družstva a žiada o zaslanie oficiálneho 

listu, prípadne mailu majiteľom firiem pôsobiacich v uvedenom areáli, aby napomenuli 

týchto svojich zamestnancov, že aj keď nie sú občanmi obce, je nevyhnutné, aby dodržiavali 

poriadok a nočný kľud. Starosta informoval, že vždy treba volať policajtov.          

- p. poslankyňa Silvia Novoveská sa informuje ako dlho sa uchovávajú kamerové záznamy, 

treba tieto pozrieť a ďalej sa informuje, či sa dá zabezpečiť hlásenie do rozhlasu, aby sa 

udržiaval poriadok v obci.  

- p. poslanec Milan Lapčík navrhuje hľadať spôsob ako uložiť v obci zelený odpad. Starosta 

informuje, že zvažuje dve alternatívy, kde by bolo možné osadiť kontajnery na zeleň, a to na 

ihrisko alebo k ČOV, ale viac sa prikláňa k štadiónu.    

 

Ďalšie pripomienky zo strany poslancov neboli predložené. 

  

9./ Hospodárenie obce k 30.06.2024 

- viď zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 26.08.2024, bod č.2 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

 

Uznesenie číslo 63/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje Hospodárenie obce k 30.06.2024 

podľa predloženého návrhu, bez pripomienok a výhrad 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA"  - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

10./ Úprava rozpočtu č.1 



- viď zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 26.08.2024, bod č.3 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia. 

Uznesenie číslo 64/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje Úpravu rozpočtu č.1 podľa 

predloženého návrhu, bez pripomienok a výhrad 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA"  - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

11./ Žiadosti občanov a organizácii, ktorých riešenie je v kompetencii OcZ  

 

11a./ Žiadosť Samuela Gašpara, bytom Miletičova 43, Bratislava o prenájom obecného  

pozemku pred RD za účelom zriadenia parkovacieho státia a vjazdu na pozemok na ul. 

Krížna 2, Vysoká pri Morave  

 

Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí komisie pre výstavbu dňa 22.07.2024 a na zasadnutí 

finančnej komisie dňa 26.08.2024, ktoré súhlasia s prenájmom časti obecného pozemku 

parcela registra „E“ KN č. 775/6 o výmere cca 30m2 pre žiadateľa Samuela Gašpara, bytom 

Bratislava za účelom zriadenia parkovacieho státia a vjazdu na pozemok v sume 75€/rok na 

dobu neurčitú.  

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   

 

Uznesenie číslo 65/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s prenájom časti obecného pozemku 

parcela registra „E“ KN č. 775/6 o výmere cca 30m2 pre žiadateľa Samuela Gašpara, bytom 

Bratislava za účelom zriadenia parkovacieho státia a vjazdu na pozemok na ul. Krížna 2, 

Vysoká pri Morave v sume 75€/rok na dobu neurčitú. 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  
„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA"  - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý.  

 

11b./ Ponuka Slovenskej sporiteľne, a.s. na ročný termínovaný vklad obce  

- viď zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 26.08.2024, bod č.10. 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   



Uznesenie číslo 66/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje vloženie sumy 200.000 eur na 

ročný termínovaný vklad do Slovenskej sporiteľne, a.s. z rezervného fondu   

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA"  - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

11c./ Žiadosť Mgr. Kataríny Kapustovej, Dačov Lom 145 o prenájom 2-izbového bytu 

v učiteľskej bytovke Hlavná 21  

Starosta informoval o prenájme 2-izbového bytu v učiteľskej bytovke Hlavná 21 (byt po 

JUDr. Karolovi Šlacerovi) pre novú učiteľku ZŠ Vysoká pri Morave za rovnakých 

podmienok ako majú ostatní nájomníci. K tomuto bodu neboli vznesené žiadne 

pripomienky. Starosta požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   

 

Uznesenie číslo 67/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí s pridelením nájomného, obecného 

bytu v učiteľskej bytovke Hlavná 21 pre Mgr. Katarínu Kapustovú, Dačov Lom 145 od 

15.09.2024 za rovnakých podmienok ako majú ostatní nájomcovia v učiteľskej bytovke.    

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  
„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA"  - 0 

 

12./ Rôzne  

12a./ Realizácia asfaltovej cesty v Zemianskom II.  

- viď zápis zo zasadnutia komisie pre výstavbu zo dňa 22.07.2024, bod č.3. 

- viď zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 26.08.2024, bod č.6. 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   

 

Uznesenie číslo 68/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje realizáciu asfaltovej cesty                   

v Zemianskom II. firmou Metrostav a.s. v zmysle cenovej ponuky v sume 12.500 eur 

s DPH.    

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 



12b./ Rekonštrukcia kúrenia na futbalovom štadióne   

- viď zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 26.08.2024, bod č.7. 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   

 

Uznesenie číslo 69/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje práce na rekonštrukcii kúrenia na 

futbalovom štadióne na základe cenovej ponuky p. Jána Horvátha, Vysoká pri Morave 

v sume 3.500 eur s DPH.     

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

12c./ Výpoveď z nájmu bytu na štadióne, uzatvorenie novej nájomnej zmluvy 

 

- viď zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 26.08.2024, bod č.8. 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   

 

Uznesenie číslo 70/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave súhlasí  

a./ s výpoveďou nájomnej zmluvy zo dňa 31.08.2008 v súlade s § 710 ods.OZ medzi 

nájomcom Ivanom Šimuničom a prenajímateľom Obcou Vysoká pri Morave z dôvodu 

nových podmienok prenájmu bytu s.č. 218;   

b./ s uzatvorením novej nájomnej zmluvy medzi nájomcom Ivanom Šimuničom a 

prenajímateľom Obcou Vysoká pri Morave podľa predloženého návrhu   

 

( Uznesenie schvaľuje 8  poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

12d./ Odpis pohľadávok na stočnom za roky minulé (obdobie spred r. 2017)  

- viď zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 26.08.2024, bod č.9. 

 

Starosta obce požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia.   



Uznesenie číslo 71/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vysokej pri Morave schvaľuje odpis pohľadávok na stočnom za 

minulé roky podľa predloženého návrhu zoznamu dlžníkov vo výške 19.530,24 eur. 

 

( Uznesenie schvaľuje 8 poslancov z prítomných 8 a z celkového počtu 9 ) 

Výsledok hlasovania:  

„ZA"   - 8 

„PROTI"  - 0 

„ZDRŽAL SA" - 0 

Starosta obce konštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý. 

 

Rôzne:  

K slovu sa prihlásil prítomný p. JUDr. Patrik Šteffek, ktorý informoval o možnostiach 

aktuálneho čerpania finančných prostriedkov z eurofondov na ČOV v rámci programu 

„Zelené opatrenia“ a ponúka možnosť spolupráce. Okrem toho vyzval zastupiteľstvo, aby 

boli prijaté opatrenia na riešenie dlhodobého problému spôsobeného skupinou 

neprispôsobivých občanov, ohľadom dodržiavania čistoty a verejného poriadku v centre 

obce,.     

 

p. Ing. Ferdinand Kováč - DHZ informoval o zásahoch Dobrovoľného hasičského zboru 

v obci za posledné dva mesiace, zasahovali v dvoch prípadoch, a to u p. Dominiky 

Dinušovej a na Veľkom Axi dva dni po požiari lesného porastu. Ing. Kováč žiada, aby boli 

občania obcou upozornení na zvýšené riziko požiarov. Ďalej žiada o propagáciu 

animačného programu na obecnej akcii Vítanie jesene a tiež má za to, aby boli na kultúrnu 

komisiu prizvaní aj hasiči.          

 

V rámci tohto bodu neboli zo strany poslancov, členov komisií, ani prítomných občanov 

prednesené žiadne ďalšie podnety a dotazy.  

 

13./ Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil OZ o 18,30 hodine.  
 
 

 

Starosta obce:      Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Andrej Dvoran    Ing. Hana Tomečková  ............................................ 
      

.......................................................  Marián Kohút               ............................................. 
   

 

 

 

 

 

Zapísala: Hana Malcherová                


